

管理室公告

1. 為避免大家日常垃圾無法清掉困擾，請務必主動做好垃圾分類！
2. 垃圾處理 sop：
 - (1) 宿舍資源回收項目如下：
 - A. 鐵罐類（須清洗乾淨）。
 - B. 鋁罐類（須清洗乾淨）。
 - C. 塑膠瓶罐、一般塑膠類（須清洗乾淨），例如：寶特瓶、洗髮精罐、鮮奶罐、養樂多罐、酒精罐、臉盆、能鎖能蓋的瓶子...。
 - D. 紙類。
 - (2) 宿舍不再回收項目如下，當一般垃圾丟棄：
 - A. 紙類餐具及容器。
 - B. 塑膠餐具及容器，例如：手搖飲之塑膠杯、超商之便當盒、塑膠薄片（裝海苔或餅乾等等）、塑膠餐具、吸管。
 - C. 鋁箔包。
 - (3) 玻璃交給**垃圾車的司機**回收，勿將玻璃直接丟入垃圾車中以免危險。
3. **只能使用透明外包裝之垃圾袋**。不得使用黑色、不透明垃圾袋，違規者不得丟棄垃圾，須自行帶回重新處理。
4. 管理室登記並回報特別異常及誇張違規者給學務處。

請大家務必配合，謝謝！



Notice from the Management Office

1. To avoid any inconvenience with waste collection, please make sure to actively sort your trash!
2. For garbage sorting guidelines:
 - (1) Items for recycling in the dormitory:
 - A. Tin cans (must be cleaned)
 - B. Aluminum cans (must be cleaned)
 - C. Plastic bottles and containers(must be cleaned), such as: PET bottles, shampoo bottles, milk cartons, Yakult bottles, basinsPaper
 - (2) Items no longer recycled in the dormitory (to be disposed of as general waste):
 - A. Paper utensils and containers
 - B. Plastic utensils and containers, such as: plastic cups from bubble tea, convenience store bento boxes, thin plastic sheets (for seaweed, crackers, etc.), plastic utensils, straws
 - C. Aluminum foil packs
 - (3) Glass products should be handed over to **the garbage truck driver** for recycling. Please do not throw glass directly into the garbage truck to avoid potential hazards.
3. **Only transparent garbage bags are allowed.** Black garbage bags are prohibited. Violators will not be permitted to dispose of their trash and must take it back for reprocessing.
4. The management office will record and report violators to the Office of Student Affairs.

Please cooperate with us. Thank you!

